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کشور دونده  رودانی در بین ۱۰ دونده  برتر دوی سرعت 

کشور در  با اعلام رسمی فدراسیون دو و میدانی، حمید رضا نجفی دونده جوان رودانی در بین ۱۰ دونده برتر دوی سرعت 
گرفت. ماده ۱۰۰ و ۲۰۰ متر در سال ۹۸ قرار 

کشور  حمید رضا نجفی در ماده ۱۰۰متر با ثبت رکورد ۱۰ ثانیه و ۸۲ صدم ثانیه در جایگاه نهم برترین دونده های سرعت 
قرار دارد.

حسین تفتیان، سید مهران حسینی و رضا قاسمی دونده های نامدار کشور در صدر جدول دوی صد متر قرار دارند.
نجفی در ماده ۲۰۰ متر نیز با رکورد ۲۱ثانیه و ۴۶ صدم ثانیه در جایگاه هفتم برترین دونده ها کشور ایستاده است.

گفتنی است در این ماده نیز رتبه های اول تا سوم به محمد رضا ابارقی ، علی خدیور و فرشاد ادواری اختصاص دارد. 

raiisi.mahmood@gmail.com

محمود رئیسی

روسای  ترین   پرسابقه  از  یکی  زاده  گرجی  کیانوش 
هیات های ورزشی است . ایشان سیزده سال است 
بر  را  هرمزگان  استان  بوکس  هیات  مسوولیت  که 

عهده دارد. 
گفت :   گوی اختصاصی با صبح ساحل  گفت و  وی در 
برگزاری سه کلاس داوری درجه سه ، برگزاری مسابقات 
 ، نوجوانان    ، نونهالان  سنی   رده  پنج  در  انتخابی 
کشوری   جوانان ، امید و بزرگسالان ، اعزام به مسابقات 

  ، نونهالان  سنی  های  رده  در 
بزرگسالان،  و  جوانان    ، نوجوانان 
قهرمانی  مسابقات  در  شرکت 
منطقه ای سیستان و بلوچستان  و 
کسب عنوان سوم مسابقات ، اعزام 
نونهالان  کشوری  مسابقات   به 
اردو  به  بادپر  رضا  شدن  دعوت  و 
و  دومی  عنوان  کسب   ، ملی  تیم 
مصیب  توسط   کشور  نقره  مدال 
بزرگسالان  مسابقات  در  تیموری 
اردوی   به  ایشان  شدن  دعوت  و 
مدال  کسب  همچنین  و  ملی  تیم 
کشور  طلای مسابقات ارتش های 

بوکس  هیات  گذشته  سال  های  برنامه  مهمترین  از 
کلاس مربیگری  استان بوده است . البته قرار بود یک 
کلاس به  که این  درجه سه در سال ۹۸ هم برگزار شود 

کرونا برگزار نشد. دلیل شیوع ویروس 
در  را  هیات  این   ۹۹ سال  های  برنامه  مهمترین  وی 
صورت سفید شدن وضعیت استان و شروع تمرینات  
سنی  های  رده  تمامی  در  مسابقات  برگزاری  دوباره  

کلاس  برگزاری   ، کشوری  مسابقات  به  اعزام  و 
توجیهی  کلاس  برگزاری   ، سه  درجه  مربیگری 
  ، مربیان  آمورزشی  کارگاه  برگزاری  داوری،  
و  داخلی  مسابقات  جهت  ورزشکاران  و  داوران 
گفت : هنوز آمار سال جدید  کرد و  کشوری  اعلام 
ورزشکاران سازمان یافته ما مشخص نیست ولی 
گذشته  حدود ۲۰۰  ورزشکار در تمرینات و  در سال 

مسابقات ما حضور داشتند. 
رئیس هیات بوکس هرمزگان 
از سال  : بوکس استان  گفت 
با  تنها  سال ۱۳۸۵  تا    ۱۳۴۰
مسابقات  در   مدال  چهار  
بدون  و  کشوری  رسمی 
کلاس  دوره  یک  حتی 
 داوری و مربیگری به فعالیت 

می پرداخت اما بنده از سال ۸۵ 
با یک تایم تمرین در سالن تختی 
آن  از  و  گرفتم  تحویل  را   هیات 
کنون در تمامی رده های  زمان تا 
کسب چندین مدال  سنی ضمن 
در مسابقات منطقه ای ،  کشوری 
اردوهای  در  بوکسور  الملل   بین  عرصه  در  حتی  و 
که  داریم  هم  اختصاصی  سالن  یک  و  داریم  مختلف 
دغدغه ای برای تمرینات و مسابقات نداشته باشیم  . 
و  مربیگری  کلاس های  برگزاری  با    : بیان داشت  وی 
داوری درجه سه و دو  تمامی مربیان و داوران مشغول 
گرفتن  کارت مربیگری معتبر شده اند  و با  کار دارای  به 
کشور ،  المپیاد ایرانیان  میزبانی مسابقات بزرگسالان 

کشور  و مسابقات بین المللی نام بوکس هرمزگان را در 
زنده نگه داشته ایم. 

گرجی زاده بیان داشت: اداره ورزش و جوانان  کیانوش 
استان  بوکس  کنار هیات   تمامی دوران در  استان در 
اند  قرارا داشته است و در حد توان پشتیبان ما بوده 

کافی نبوده است . کمک و پشتیبانی  ولی این 
از  چندانی  انتظار  کار  ابتدای  در  شاید   : گفت  وی 
مدیران ورزشی استان نداشتیم ولی با رشد این هیات 
کلاس های آموزشی مختلف نیاز  و برگزاری مسابقات و 
کل ورزش و جوانان  نگاه ویژه تری به  که اداره  است 
این رشته ورزشی داشته باشند والبته امیاری  مدیرکل 
کمک های زیادی به  گذشته  ورزش و جوانان در سال 
کردند و ایشان قول همکاری بیشتری در  هیات بوکس  

سال ۹۹ به ما داده اند. 
کل ورزش و جوانان به  وی اظهار داشت : همیشه اداره 
تنهایی نمی تواند هزینه های هنگفت ورزش را بدهد و 
باید نگاه سایر مسوولان به ورزش بیشتر شود تا شاهد 
سطح  در  هرمزگانی  ورزشکاران  بیشتر  های  موفقیت 

کشور و حتی مسابقات  بین المللی باشیم.
گفت:  کیانوش:گرجی زاده رئیس هیات بوکس استان 
لغو  بوکس  مسابقات  و  تمرینات  کلیه  حاضر  حال  در 
نداریم  تیم ملی  اردوهای  در  ورزشکاری  و  شده است 
وجود  امکان  این  های  فعالیت  دوباره  شروع  با  ولی 
که  بوکسورهای هرمزگانی دوباره لباس تیم ملی  دارد 

را بپوشند.
های  شهرستان  حاضر  حال  در  داشت:   بیان  وی 

 ، ، بستک  ،  میناب  بندرلنگه    ، بندرعباس 
پارسیان ،  قشم ، رودان ، پارسیان و  حاجی 
آباد هیات فعالی دارند و چند شهرستان داریم 
کردن فعال  دنبال  به  که  ندارند  فعالیتی   که 

 آن ها هستیم.  
گفت : هر هیاتی  رئیس هیات بوکس استان 
فدراسیون  با  تامل  به  نیاز  موفقیت  برای 
که این تامل بین هیات  مربوطه خودش دارد 
بوکس استان با فدراسیون برقرار شده است 
و هیچ مشکلی با مسئولین فدراسیون بوکس 
و  نوری  ناطق  ریاست  زمان  در  چه  و  نداریم 
که دوست خوبم  حسین  چه در حال حاضر 
ثوری ریاست فدراسیون و حمید قبایی زاده 
کار هستند  به عنوان دبیر فدراسیون در راس 
مشکلی  هرگاه  و  هستند  ما  کنار  در  همواره 
و  است  داده  قرار  بررسی  مورد  فدراسیون  ایم  داشته 
کرده است و همچین فدراسیون در  جهت  آن را حل 
کلاس های  لوازم و تجهیزات ورزشی و برگزاری  ارسال 
هیات  کشوری  مسابقات  میزبانی  حتی  و  آموزشی 

بوکس استان را تنها نگذاشته است. 
استان  بوکس  هیات  رئیس  زاده  گرجی  کیانوش 
رئیسه  هیئت   ، هیات  اعضای  از  پایان  در  هرمزگان 
هیچ  بدون  که  هیات   اجرایی  مسئولین  و   بوکس 
روند استان  بوکس  تا  کنند  می  تلاش  داشتی   چشم 
 : گفت  و  کرد  باشد تشکر  ادامه داشته  به رشدش  رو   
که هیات  از رسانه های ورزشی استان هم انتظار دارم 
بوکس را تنها نگذارند وبا پوشش اخبار این هیات باعث 

انگیزه ورزشکاران این رشته ورزشی شوند. 

 صبح ساحل  // محمودرئیسی: 
 ، بولینگ  هیات  رئیس  عنوان   به  جعفری  اسحاق 

بیلیارد و بولس استان هرمزگان انتخاب شد.
بولس  و  بیلیارد   ، بولینگ  هیات،  انتخاباتی   مجمع 
  ، فدراسیون  رئیس  مقصودلو  محمدرضا  حضور  با 
استان  جوانان  و  ورزش  مدیرکل  امیاری  محمودرضا 
اجتماعات  سالن  در  مجمع  اعضای  دیگر  و  هرمزگان 

کل ورزش و جوانان برگزار  شد. اداره 
تصدی  کاندید  تنها  جعفری  اسحاق  مجمع  این  در 

کسب ۱۲ رای به مدت چهار سال سکان  این سمت، با 
عهده  بر  را  هرمزگان  بولس  و  بیلیارد  بولینگ،  هیات 

گرفت.
جعفری پس از انتخابش به عنوان رئیس هیات بولینگ، 
بیلیارد و بولس در خصوص برنامه های آتی هیات گفت: 
کلی به دنبال توسعه و توانمندسازی بولینگ  به طور 
لحاظ  به  و  هستیم  استان  سطح  در  بولس  و  بیلیارد 
سخت افزاری به دنبال  ایجاد زیرساخت های مناسب و 
کمک به باشگاه ها در جهت تجهیز و افزودن امکانات و 
 به لحاظ نرم افزاری هم به دنبال استعداد یابی، برگزاری 
مسابقات  برگزاری  و  مختلف  آموزشی  های  دوره 

خواهیم بود.
دنبال  به  کرد:  عنوان  یابی  استعداد  خصوص  در  وی 
تعامل با آموزش و پرورش هستیم تا بتوانیم در سطح 
کنیم و با  مدارس استعدادیابی را از سنین پایین شروع 
جذب و آموزش نوجوانان، نسل جدید و توانمندی را 
در بخش قهرمانی پرورش دهیم. این مهم، با توجه به 
بالارفتن سن بازیکنان فعلی و همچنین ضرورت تلاش 
همگانی در جهت رفع آسیب های اجتماعی جوانان با 
انگیزش و جذب آنان به سمت ورزش، از اهداف اصلی 
ما می باشد.  اسحاق جعفری  تدوین یک نظام آموزش 
ابزار  را  خودافزایی  و  بازآموزی  مربیگری،  شامل  پویا 
پرورش  و  جذب  و  استعدادها  شناسایی  جهت  در  کار 
استعدادهای برتر استان دانست و به ضرورت برگزاری 
کلاس های آموزشی بخصوص در زمینه داوری به لحاظ 
کید  عدم آشنایی برخی از بازیکنان با قوانین اسنوکر تا

گسترش و فعال نمودن بولینگ  کرد.وی بیان داشت : 
، بیلیارد و بولس در بخش بانوان از جمله استعداد یابی 
در بین بانوان نیز از مهمترین اهداف هیات می باشد 
و به دنبال آن هستیم تا با توسعه و حمایت از حضور 
در  زنان  جایگاه  ارتقای  و  ورزشی  های  تیم  در  بانوان 
میادین ورزش های این هیات، بتوانیم خانواده ها را 

به سمت این ورزش مفرح سوق دهیم.
و  ای  منطقه  های  ظرفیت  از  گیری  بهره  همچنین 
مزیت های جغرافیایی استان خصوصا در رشته ورزشی 
پتانک، در برگزاری و میزبانی مسابقات  بین استانی و 

کشوری برای بالابردن رنکینگ استان و در ادامه، ایجاد 
در  جهانی  های  کاپ  مسابقات  میزبانی  برای  زمینه 
که اسحاق  استان از دیگر برنامه های  هیات می باشد 

جعفری به آن اشاره نمود.
های  سازمان  و  نهادها  با  کره  مذا و  تعامل  گفت:  وی 
بمنظور  دولتی  بخش   همچنین  و  خصوصی  بخش 
های  ظرفیت  از  استفاده  در  هماهنگی  و  همکاری 
جذب  ورزشی،  نیازهای  رفع  برای  ها  بخش  این 
گذاری و بحث اسپانسری در بولینگ، بیلیارد  سرمایه 
که  بود  خواهد  مناسب  راهکارهای  از  یکی  بولس  و 

بولینگ  هیات  جدید  رئیس  هستیم.   آن  دنبال  به 
 بیلیارد و بولس اظهارداشت : به دنبال احیای مجدد 
باشگاه های باسابقه استان برای شروع فعالیت های 
میناب  و  کنگ  بندر  بندرعباس،  شهرهای  در  آنها 
های  باشگاه  اندازی  راه  به  کمک  همچنین  هستیم. 
کیفی این ورزش در سطح  کمی و  جدید جهت توسعه 

استان از دیگر اهداف و برنامه های هیات می باشد.
وی با اشاره به تاثیر غیرقابل انکار رسانه های شنیداری، 
در  ورزش  این  جایگاه  ارتقای  در  دیداری  و  نوشتاری 
استفاده  و  مناسب  تعامل  زمینه  ایجاد  گفت:  جامعه 
برای تحقق  این رسانه ها  و ظرفیت های  پتانسیل  از 
اهداف هیات و رونق بخشی ورزش های زیرمجموعه 

برنامه های مهم ما می باشد. 
تعامل،  با  امیدواریم  پایان عنوان داشت:  جعفری  در 
بولینگ،  نخبگان  و  پیشکسوتان  کمک   و  همفکری 
بیلیارد و بولس استان بتوانیم در جهت رشد و پیشرفت 

گام موثری برداریم. آن 
ارشد  کارشناسی  مدرک  دارای  جعفری  اسحاق 
در  و  باشد  می  هرمزگان  دانشگاه  از  اجرائی  مدیریت 
دبیرهئیت  و  عامل  مدیریت  حوزه  رئیس  حاضر  حال 
مهمترین  از  است.  بندرعباس  نفت  پالایشگاه  مدیره 
هیئت  در  عضویت  به  توان  می  ایشان  ورزشی  سوابق 
عضویت  بندرعباس،  سرخون  آذرخش  باشگاه  امنای 
در هیئت مدیره چندین باشگاه ورزشی معتبر فوتبال 
استان  شمشیربازی  هیات  رئیسه  هیئت  همچنین  و 

کرد.  اشاره 

برای مدت چهار سال 

اسحاق جعفری به عنوان رئیس هیات بولینگ، بیلیارد و بولس هرمزگان انتخاب شد

رئیس هیات بوکس هرمزگان :

نگاه سایر مسوولان به ورزش بیشتر شود


